
Vragen uit Commissie MME over de Programmabegroting 2016 
 
 

Partij Vraag Antwoord Betrokken BC 
enz. 

SP ( Noorden-
bos) 

(1) Hoera! De provincie wil het cultuureducatiebeleid verbreden 
(blz. 77)    Waar staat welk geld  bestemd is voor de  
ondersteuning van  het  onderzoek naar  cultuureducatie in het  
middelbaar onderwijs? (blz. 56?)(blz. 78?) 
 

Er is een ambtelijk onderzoek gestart, waarbij gesproken wordt 
met OCW, de andere provincies, Kunst Centraal en met 
gemeenten. Er wordt dus geen apart budget voor ingezet in 
deze fase. 

 

Anthon Lansing 

SP ( Noorden-
bos) 

(2) Klopt het dat er veel geld ongebruikt blijft bij een aantal 
indicatoren binnen cultuur? (blz. 80/81) 
 
Worden er nieuwe bestemmingen gezocht voor cultuurgelden als 
blijkt dat veel geld ongebruikt blijft?  Zoals bij cultureel 
ondernemerschap?  bijvoorbeeld de 0,7 miljoen lagere uitgaven 
voor Kunsten. (blz. 83) 
 

Nee, een aantal programma’s gaan stoppen per 2016. 
 
Het gaat om een vergelijking tussen 2015 en 2016. In 2016 is 
geen budget meer beschikbaar, omdat het programma 
ondernemerschap( voorlopig) niet verder gaat . Lagere 
uitgaven betekent dus het verschil tussen de beschikbare 
middelen in 2015 en geen beschikbare middelen in 2016. 

 

Anthon Lansing 

SP ( Noorden-
bos) 

(3) Vervalt de post maatschappelijke ontwikkeling, of krijgt dit een 
nieuwe invulling? 
 

Ja, dat loopt af, er zijn geen middelen meer voor. 

 
Anthon Lansing 

SP ( Noorden-
bos) 

(4) Is er een post gemaakt voor het meehelpen met opvang en 
begeleiding van asielzoekers? 
 

Nee. 

 
Wim Kooiman 

SP ( Noorden-
bos) 

(5) Op blz. 33 van de begroting 2016 onderaan wordt verwezen 
naar de omschrijving resultaten 2016. 
Waar kan ik die vinden? 
 

Op bladzijde 28 binnen het zelfde programma staan de 
beoogde resultaten beschreven onder het kopje “Integrale 
benadering binnenstedelijke ontwikkeling”. 

 

Ivonne van 
Schaik 

  



SP ( Noorden-
bos) 

(6).Op blz. 32 onderaan staat onder Toelichting dat er  verevening 
plaats vindt uit middelen van wonen en binnenstedelijke 
ontwikkeling naar het voorfinancieren van het project Hart van de 
Heuvelrug. 
Wat betekent dit?  Is dit geld uit het hele woonbudget van de 
provincie? 
Blz. 96   
 

Dat staat er ook niet. Er staat dat de verevening Hart van de 
Heuvelrug vindt plaats uit ‘ overige middelen.’  Dit gaat via de 
balans om de bijdragen van de positieve saldi van projecten 
waarvan de twee andere partners  de gemeenten Soest en Zeist 
trekker zijn.  
Er wordt dus niet verevend vanuit de reserve Wonen en 
Binnenstedelijke ontwikkeling.  
 
Aanvullend antwoord 
De toelichting is anders geïnterpreteerd dan hij is bedoeld:  
Er staat dat het programma wordt gefinancierd uit 3 
categorieën: de algemene middelen, provinciale reserves en 
overige middelen. 
- De zin over de voorfinanciering van Hart van de Heuvelrug 
heeft betrekking op de dekkingsbron overige middelen. 
- De zin over de reserve Wonen en Binnenstedelijke 
Ontwikkeling heeft betrekking op de dekkingsbron provinciale 
reserves. 
De voorfinanciering HvdH en de reserve WBO hebben geen 
onderlinge relatie. 

 
  

Ivonne van 
Schaik 

SP ( Noorden-
bos) 

(7) Wat zijn de risico’s binnen het project Hart van de Heuvelrug? 
Komt dat neer op het aangekocht hebben en bouwrijp maken van 
grond, die vervolgens niet , of onder de kostprijs verkocht wordt? 
 

Nog geen antwoord beschikbaar 
 

Ivonne van 
Schaik en Wim 
Schouten 

SP ( Noorden-
bos) 

(8) Welke zekerheid is er nu gekomen over de 10 miljoen euro die 
vanuit de verkoop van gronden op Vliegbasis Soesterberg  
verdiend gaan worden? 
Is er/ wordt er nog een onderzoek gedaan naar de woonbehoefte 
van de mensen. Dus welke kansen er zijn dat bepaalde woningen, 
in bepaalde prijsklasse, snel verkocht zullen worden? (blz. 125, 
126) 
 

Op basis van de doorrekening van het stedenbouwkundige 
schets zijn wij van mening dat het mogelijk moet zijn om 10 
mln t.b.v. het programma Hart van de Heuvelrug (zoals 
opgenomen in de samenwerkingsovereenkomsten) te 
verdienen op de woonwijk Vliegbasis. De plannen moeten 
inderdaad nog verder worden uitgewerkt, dus er is nog geen 
volledige zekerheid te geven. 

 

Ivonne van 
Schaik en Wim 
Schouten 

SP ( Noorden-
bos) 

(9) 9. Is de N.V. ook partij in de gronden van de Hart van de 
Heuvelrug en vliegbasis Soesterberg? (blz. 120) 
 

Nee.  

 
Ivonne van 
Schaik en Wim 
Schouten 

  



SP (Meijer) In de statenvergadering van 22 juni jl. zijn een aantal moties 
aangenomen teneinde het dictum in de programmabegroting te 
doen verwerken. 
Gaarne aangeven op welke wijze - en op welke plaats 
(paginanummers) in de Programmabegroting 2016 vermeld - door 
het college uitvoering is gegeven aan het dictum van de volgende 
in de statenvergadering van 22 juni jl. aangenomen moties: 

M33: werk maken van stageactieplan (vanaf blz 26 verslag) 

 

M33 staat op bladzijde 56 van de begroting onder kopje 
Versterken positie VMBO leerlingen 

  

 
 

Anthon Lansing,  

SP (Meijer) Als boven, echter:  

M37A: bestrijd woningnood in de provincie Utrecht ( vanaf blz 47 
verslag) 

 
 

Op bladzijde 28 onder het kopje “Integrale benadering 
binnenstedelijke ontwikkeling”. Niet letterlijk, maar dat krijgt 
invulling in de herijking van de kadernota. 

 

Wim Schouten 

SP (Meijer) Als boven, echter : 

M38A: energiezuiniger maken sociale huurwoningen (vanaf 
blz 48 verslag) 

 

Op bladzijde 28 onder het kopje “Integrale benadering 
binnenstedelijke ontwikkeling”. Niet letterlijk, maar dat krijgt 
invulling in de herijking van de kadernota. 

 

Wim Schouten 

SP (Meijer) Als boven, echter  

M41A: bereikbaarheid voorzieningen (vanaf blz 49 verslag)  

 

M41 staat op bladzijde 67 onder kopje Concessie provincie. 
Aanvullend antwoord 
Op bladzijde 36 onder het kopje “Versterking leefbaarheid 
kleine kernen”.  

 

Anthon Lansing, 
Wim Schouten 

SP (Meijer) Als boven, echter  

M50: burgerparticipatie (vanaf blz 72 verslag) 

 

Nog geen antwoord beschikbaar Esther Dijkers n 

SP (Meijer) Als boven, echter  

M51: kleine kernen (vanaf blz 72 verslag) 

 

Op bladzijde 36 onder het kopje “Versterking leefbaarheid 
kleine kernen”.  

 

Wim Schouten 

  



SP (Meijer) Tevens is toen motie M42 ingetrokken op basis van een 
toezegging van de gedeputeerde. Graag ook hier aangeven op 
welke wijze de toezegging is nagekomen en op welke plaats 
(paginanummers) in de Programmabegroting 2016 dit staat 
aangegeven. 

M 42: kunst op het vmbo   

 

Nog geen antwoord beschikbaar  Anthon Lansing,  

    

    

    

    

    

 


